
Protokół Nr XXVIII/2020 

z sesji 

Rady Powiatu w Oświęcimiu 

z dnia 20 stycznia 2021 r. 

VI kadencji 2018-2023 

 

Sesja zwołana na podstawie art. 15 ust. 1 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 
(Dz.U.2020.920 t.j.) oraz art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych 
z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 
nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U.2020.1842 t.j.). 

Obrady rozpoczęto 20 stycznia 2021 o godz. 1400, a zakończono o godz. 1532 tego samego dnia. 

Zawiadomienie o zwołaniu sesji z dnia 13.01.2021 r. (zał. nr 1). 

Obecni wg załączonych list obecności (zał. nr 2). W posiedzeniu wzięło udział 27 członków. 

Obecni: 

1. Bogusław Bartula 
2. Adam Bilski 
3. Katarzyna Bliźniak 
4. Dariusz Gawęda 
5. Kazimierz Homa 
6. Teresa Jankowska  
7. Jarosław Jurzak 
8. Wojciech Kajdas 
9. Waldemar Klisiak 
10. Paweł Kobielusz  
11. Grażyna Kopeć 
12. Tomasz Łukowicz 
13. Joanna Mazur 
14. Artur Mendyk  
15. Adam Merta 
16. Jerzy Mieszczak 
17. Sławomir Momot 
18. Marcin Niedziela 
19. Ewa Pawlusiak 
20. Ewa Płonka 
21. Jacek Pyrek 
22. Andrzej Skrzypiński 
23. Józef Szafran 
24. Leszek Szuster 
25. Piotr Śreniawski  
26. Aneta Tlałka 
27. Władysław Zaliński 
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I Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
 
Przewodniczący Rady Kazimierz Homa poinformował, że podstawą do zwołania zdalnej sesji jest  
art. 15zzx ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 
przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji 
kryzysowych. 

Ponadto poinformował, że z uwagi na tryb zdalny sesji, jawność obrad zostanie zapewniona poprzez jej 

transmisję za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk oraz zostanie udostępniona w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej Powiatu Oświęcimskiego zgodnie z art. 15 ust. 1a  ustawy z dnia 

5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym. 

Z uwagi na to, że sesja Rady przebiegać będzie w trybie zdalnym, do radnych zostały wysłane wytyczne w celu 

prawidłowego przeprowadzenia sesji. Przewodniczący poprosił o zastosowanie się do przesłanej instrukcji 

podczas trwania obrad. 

Głosowanie imienne odbywać się będzie za pomocą urządzeń umożliwiających oddawanie głosów w systemie 

eSesja. W przypadku braku możliwości oddawania głosów za pomocą systemu eSesja, wystąpi konieczność 

oddawania głosów imiennych poprzez podniesienie ręki i utrwalenie głosu na karcie do  głosowania imiennego. 

Przewodniczący oznajmił, że w przypadku wystąpienia problemu z obecnością zajdzie konieczność 

sprawdzania kworum przed każdym głosowaniem. 

Na zakończenie Kazimierz Homa poprosił radnych o wyraźne i głośne wypowiedzi do mikrofonu z uwagi  

na konieczność utworzenia transkrypcji z nagrania sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Homa otworzył obrady XXVIII sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu 

stwierdzając, że zostało spełnione wymagane kworum do podejmowania prawomocnych uchwał Rady 

Powiatu w Oświęcimiu, zalogowanych do systemu eSesja jest 24 radnych. 

 

 

II Ustalenie porządku obrad. 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Ustalenie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu Nr XXVII/2020 z dnia 16 grudnia 2020 r. 

IV. Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności i wykonania uchwał Rady 

Powiatu oraz informacja Starosty Oświęcimskiego o podejmowanych działaniach za okres  

od 7 grudnia 2020 r. do 5 stycznia 2021 r. 

V. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2020. 

VI. Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Powiatu za rok 2020. 

VII. Sprawozdanie z rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej za rok 2020. 

VIII. Informacja o funkcjonowaniu Powiatowego Zespołu Nr 2 Szkół Ogólnokształcących Mistrzostwa 

Sportowego i Technicznych w Oświęcimiu. 

IX. Interpelacje i zapytania radnych. 

X. Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 

1. przekształcenia Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej w Oświęcimiu oraz Specjalnej 

Przysposabiającej do Pracy w Oświęcimiu wchodzących w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Oświęcimiu przez zmianę siedziby - druk 256, 

2. założenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 2 w Oświęcimiu i włączenia jej w skład Powiatowego 

Centrum Kształcenia Technicznego i Branżowego w Oświęcimiu - druk 257, 
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3. ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli  

oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych  

przez Powiat Oświęcimski - druk 261, 

4. wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń dla G.V.M. Carint Sp. z o.o.  

w Krakowie - druk 258, 

5. wyrażenia zgody dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu na zbycie tomografu 

komputerowego - druk 260, 

6. zmiany uchwały Nr XXVI/235/2020 Rady Powiatu w Oświęcimiu w sprawie uchwalenia 

„Programu współpracy Powiatu Oświęcimskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok” – druk 259. 

XI. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

XII. Wnioski i oświadczenia radnych. 

XIII. Sprawy bieżące. 

XIV. Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Powiatu zapytał radnych oraz Zarząd Powiatu, czy są wnioski o uzupełnienie  
lub zmianę porządku obrad? 

W związku z brakiem wniosków Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad został przyjęty.  

III Przyjęcie protokołu z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu Nr XXVII/2020  
z dnia 16 grudnia 2020 r. 
 
Protokół Nr XXVII/2020 z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu z dnia 16 grudnia 2020 r. - nie wniesiono uwag 
(zał. nr 3). 

 
Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Homa poprosił o potwierdzenie kworum. 
Głosowano w sprawie przyjęcia protokołu z sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu Nr XXVII/2020 z dnia  
16 grudnia 2020 r.  
Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (27) 
Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , 
Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, 
Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Marcin Niedziela, Ewa 
Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , 
Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 
 

IV Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności  
i wykonania uchwał Rady Powiatu oraz informacja Starosty Oświęcimskiego  
o podejmowanych działaniach za okres od 7 grudnia 2020 r. do 5 stycznia 2021 r. 
 
Sprawozdanie Zarządu Powiatu w Oświęcimiu z bieżącej działalności i wykonania uchwał Rady Powiatu  
oraz informacja Starosty Oświęcimskiego o podejmowanych działaniach za okres od 7 grudnia 2020 r.  
do 5 stycznia 2021 r. (zał. nr 4). 

W dyskusji wzięli udział: 

Radny Jacek Pyrek: 
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o III. 11 – radny zapytał, czy wpłynęła jakaś ciekawa oferta w związku z projektem uchwały Rady 

Powiatu w Oświęcimiu w sprawie wyrażenia zgody dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu  

na zbycie tomografu komputerowego, 

o IV.11 – radny chciałby wiedzieć dlaczego Powiat Oświęcimski nie przystąpił do konkursu 

"Modernizacja Roku & Budowa XXI w.". Poprosił także o przybliżenie na czym polega ww. konkurs, 

o IV.13 – radny poprosił o ponowne rozważenie montażu progu zwalniającego w ciągu drogi 

powiatowej Nr 1901K – ul. Z. Starego w Chełmku, 

o IV.57 - radny podziękował  za wyrażenie zgody na podpisanie aneksu nr 1 do umowy z Gminą 

Chełmek dotyczącego współfinansowania zadania polegającego na przebudowie ul. Nowowiejskiej  

w Gorzowie w związku z zawarciem umowy na realizację robót budowlanych. Dokonanie zmian  

w planach finansowych. 

Radny Jarosław Jurzak poprosił o sprecyzowanie informacji zawartych w punkcie IV.16.17 sprawozdania. 

Radny Adam Bilski poprosił o bardziej szczegółowe informacje w punkcie IV.26 na temat pozytywnego 

zaopiniowania wniosku inwestora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad (reprezentowanych 

przez pełnomocnika) dla inwestycji pod nazwą: „Budowa drogi S–1 Kosztowy – Bielsko – Biała, odcinek  

II węzeł Oświęcim (z węzłem) Dankowice. 

Radna Ewa Pawlusiak poprosiła o informacje zawarte w punkcie IV.47 i 48 dotyczące inwestycji w Skidziniu. 

Na powyższe pytania odpowiedzi udzielili Starosta Oświęcimski Marcin Niedziela, członek Zarządu Jerzy 

Mieszczak oraz etatowy członek Zarządu Teresa Jankowska. 

 

V Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2020. 
 
Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2020 (zał. nr 5). 
 
Ze sprawozdaniem  zapoznała się  Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Promocji Powiatu na posiedzeniu 
w dniu 11 tycznia 2021 r. 

Rada Powiatu przyjęła sprawozdanie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2020. 

 

VI Sprawozdanie z działalności komisji stałych Rady Powiatu za rok 2020. 

 

Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniami  z działalności za rok 2020: 

o Komisji Edukacji z dnia 8 grudnia 2020 r. (zał. nr 6), 

o Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej z dnia 13 stycznia 2021 r. (zał. nr 7), 

o Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Promocji Powiatu z dnia 11 stycznia 2021 r. (zał. nr 8), 

o Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego z dnia 19 stycznia 2021 r. (zał. nr 9), 

o Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z dnia 19 stycznia 2021 r. (zał. nr 10). 

Rada Powiatu przyjęła przedłożone sprawozdania. 

 

VII Sprawozdanie z rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej za rok 2020. 
 

Rada Powiatu zapoznała się ze sprawozdaniem z rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej za rok 2020 

(zał. nr 11). 
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Rada Powiatu przyjęła ww. sprawozdanie. 

 

VIII Informacja o funkcjonowaniu Powiatowego Zespołu Nr 2 Szkół 

Ogólnokształcących Mistrzostwa Sportowego i Technicznych w Oświęcimiu. 

 

Informacja o funkcjonowaniu Powiatowego Zespołu Nr 2 Szkół Ogólnokształcących Mistrzostwa 

Sportowego i Technicznych w Oświęcimiu (zał. nr 12). 

Z powyższą informacją zapoznała się Komisja Edukacji. 
 
Rada Powiatu w Oświęcimiu przyjęła przedstawioną informację. 
 

IX Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Homa przypomniał, że interpelacje i zapytania złożone ustnie  
na XXVIII sesji Rady Powiatu należy złożyć na piśmie. 

 
Radny Sławomir Momot zapytał czy wszystkie uzgodnienia i braki  dot. projektu ul. Centralnej  
w Łowiczkach zostały uzupełnione czy nadal trwa procedura? 
 
Radny Józef Szafran zapytał jak wygląda badanie czystości powietrza, czy jest to kontynuowane? 

 

X Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Powiatu w sprawach: 
 
ad. 1. 
Projekt uchwały w sprawie przekształcenia Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej w Oświęcimiu oraz 
Specjalnej Przysposabiającej do Pracy w Oświęcimiu wchodzących w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno-
Wychowawczego w Oświęcimiu przez zmianę siedziby - druk 256 (zał. nr 13). 

 
W dyskusji wzięła udział Grażyna Kopeć Przewodnicząca Komisji Edukacji, informując o pozytywnej opinii 
Komisji. 
 
Głosowano w sprawie: przekształcenia Branżowej Szkoły I Stopnia Specjalnej w Oświęcimiu oraz Specjalnej 
Przysposabiającej do Pracy w Oświęcimiu wchodzących w skład Specjalnego Ośrodka Szkolno 
Wychowawczego w Oświęcimiu przez zmianę siedziby - druk 256. 
Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (27) 
Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , 
Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, 
Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Marcin Niedziela, Ewa 
Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , 
Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 
 
Uchwała została podjęta i nadano Nr XXVIII/255/2021 (zał. nr 14). 
 
ad. 2. 
Projekt uchwały w sprawie założenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 2 w Oświęcimiu i włączenia jej w skład 
Powiatowego Centrum Kształcenia Technicznego i Branżowego w Oświęcimiu - druk 257 (zał. nr 15). 
 
W dyskusji wzięła udział Grażyna Kopeć Przewodnicząca Komisji Edukacji, informując o pozytywnej opinii 
Komisji. 
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Głosowano w sprawie: założenia Branżowej Szkoły II stopnia nr 2 w Oświęcimiu i włączenia jej w skład 
Powiatowego Centrum Kształcenia Technicznego i Branżowego w Oświęcimiu - druk 257.  
Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (27) 
Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , 
Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, 
Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Marcin Niedziela, Ewa 
Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , 
Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

 
Uchwała została podjęta i nadano Nr XXVIII/256/2021 (zał. nr 16). 

 

ad. 3. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

oraz ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Oświęcimski - druk 261 

(zał. nr 17). 

W dyskusji wzięła udział Grażyna Kopeć Przewodnicząca Komisji Edukacji, informując o pozytywnej opinii 

Komisji. 

 

Pytania do powyższego projektu uchwały zadali Radni Adam Bilski i Jarosław Jurzak. 

Odpowiedzi udzielił Wicestarosta Paweł Kobielusz. 

 

Głosowano w sprawie: ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli oraz 

ustalenia maksymalnej kwoty dofinansowania opłat w 2021 roku za kształcenie nauczycieli zatrudnionych  

w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Oświęcimski - druk 261.  

Wyniki głosowania: ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (24) 

Bogusław Bartula, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , Wojciech 

Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk 

Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Marcin Niedziela, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Andrzej 

Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Adam Bilski, Jarosław Jurzak, Jacek Pyrek 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXVIII/257/2021 (zał. nr 18). 

 

ad. 4. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń dla G.V.M. Carint  

Sp. z o.o. w Krakowie - druk 258 po autopoprawce (zał. nr 19). 

 

W dyskusji wziął udział Józef Szafran Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

informując o pozytywnej opinii Komisji. 
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Radny Artur Mendyk złożył wniosek formalny w sprawie zmiany w paragrafie 1 projektu uchwały dot. 

zmiany terminu na: "od dnia 1 lutego 2021 r. do dnia 30 czerwca 2021 r. Radny umotywował swoją 

autopoprawkę faktem, że spółka G.V.M. Carint Sp. z o.o. w Krakowie ma podpisany kontrakt na świadczenie 

usług kardiologicznych w Zespole Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu tylko do 30 czerwca 2021 r. Zaznaczył 

także, że nie wiadomo kto będzie po tym terminie świadczył ww. usługi ani kto będzie organem 

założycielskim dla Oświęcimskiego Szpitala w świetle ostatnich komunikatów Ministerstwa Zdrowia.  

Radny Artur Mendyk zapytał o wysokość stawki jaką ww. spółka będzie płacić za wydzierżawiane 

pomieszczenia i jak ona się ma do poprzedniej stawki czynszu. Czy jest to taka sama stawka, czy jest 

powiększona o kwoty, wynikające chociażby z inflacji? 

Radny Jarosław Jurzak zapytał o obowiązujący okres wypowiedzenia zgodnie z ww. umową? Ponadto 

uważa, iż nie ma sensu przyjmować zobowiązań wobec kogokolwiek na okres dłuższy skoro nie ma 

gwarancji, że sam podmiot będzie zainteresowany wydłużeniem tego kontraktu. Dodał, że nie widzi 

problemu aby przedłużyć umowę wynajmu pomieszczeń z G.V.M. Carint Sp. z o.o. w Krakowie na sesji  

w czerwcu 2021 r. po ewentualnym wydłużeniu przez ww. spółkę okresu świadczenia usług 

kardiologicznych dla Szpitala Powiatowego w Oświęcimiu. 

Radny Artur Mendyk zgłosił ad vocem do wypowiedzi radnego Jarosława Jurzaka dodając, że wówczas 

będzie można przedłużyć umowę na cały okres trwania nowego kontraktu a nie tylko do końca roku 2021. 

Starosta Oświęcimski Marcin Niedziela poinformował, że częściowo zgadza się z wypowiedziami ww. 

radnych. Jednakże przypomniał, że G.V.M. Carint Sp. z o.o. w Krakowie oraz Zespół Opieki Zdrowotnej  

w Oświęcimiu mają podpisaną główną  umowę do roku 2025. Starosta Oświęcimski uważa, że nie jest 

żadnym zagrożeniem dla Powiatu podpisanie ww. umowy w formie zaproponowanej przez dyrekcję 

szpitala. Zaznaczył jednak, że decyzja co do terminu obowiązywania umowy dot. wynajmu pomieszczeń 

należy do Rady Powiatu w Oświęcimiu i to radni podejmą ostateczną decyzję. Poinformował, że poprzednia 

stawka za wynajem wynosiła 19 zł/m2 obecnie jest to 40 zł/m2. 

Radny Andrzej Skrzypiński przypomniał, że podmiot starający się o kontrakt medyczny musi udowodnić 

oświadczeniem o prawie do dysponowania pomieszczeniami, które będzie zajmować na potrzeby 

wykonywania usług medycznych. 

Radny Artur Mendyk zgłosił ad vocem do wypowiedzi radnego Andrzeja Skrzypińskiego stwierdzając, że 

ww. umowa dotyczy pomieszczeń administracyjnych a nie pomieszczeń niezbędnych do wykonywania usług 

medycznych na które G.V.M. Carint Sp. z o.o. w Krakowie posiada już umowę z Zespołem Opieki Zdrowotnej  

w Oświęcimiu. Zaznaczył, że najkorzystniej dla Szpitala w Oświęcimiu było by gdyby sam był właścicielem 

kontraktu na usługi kardiologiczne a G.V.M. Carint Sp. z o.o. w Krakowie był podwykonawcą. 

 

Radny Jarosław Jurzak zauważył, że powinniśmy wyrazić opinie i podjąć decyzje, co do okresu w którym 

mamy kontrakt. 

 

Przewodniczący Rady Kazimierz Homa poinformował, że Rada Powiatu nie posiada kompetencji 

zarządczych dot. placówki ZOZ w Oświęcimiu. Kompetencje te posiada Dyrektor ZOZ w Oświęcimiu. Umowy 

oraz termin najmu z pewnością wynikają z długofalowej lub średniookresowej  polityki zarządczej, którą 

prowadzi dyrekcja ZOZ w Oświęcimiu. Przewodniczący Rady Kazimierz Homa poinformował , że jeśli radni 

uważają, że niezbędna jest debata nad polityka rozwoju lub polityką zarządczą Zespołu Opieki Zdrowotnej  

w Oświęcimiu to proponuje przygotowanie odrębnego punktu na jednej z kolejnych sesji w tym temacie. 

Przewodniczący Rady Powiatu Kazimierz Homa ogłosił 5 minut przerwy. 
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W związku z pojawieniem się wątpliwości  dot. terminu w ww. umowie Zarząd Powiatu postanowił się 

przychylić do wniosku formalnego Radnego Artura Mendyka. 

 

Głosowano wniosek formalny radnego Artura Mendyka w sprawie: zmiany w paragrafie 1 projektu 

uchwały dot. zmiany terminu na: "od dnia 1 lutego 2021 r. do dnia 30 czerwca 2021 r. 

Wyniki głosowania: ZA: 20, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (20) 

Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, 

Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam 

Merta, Jerzy Mieszczak, Marcin Niedziela, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Leszek Szuster, Aneta 

Tlałka 

PRZECIW (3) 

Kazimierz Homa, Andrzej Skrzypiński, Piotr Śreniawski  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bogusław Bartula, Sławomir Momot, Józef Szafran 

BRAK GŁOSU (1) 

Władysław Zaliński 

 

Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu pomieszczeń dla G.V.M. Carint Sp. z 

o.o. w Krakowie - druk 258 po autopoprawce. 

Wyniki głosowania: ZA: 23, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (23) 

Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Teresa Jankowska , Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, 

Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam 

Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Marcin Niedziela, Ewa Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, 

Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

PRZECIW (1) 

Andrzej Skrzypiński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bogusław Bartula, Kazimierz Homa, Józef Szafran 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXVIII/258/2021 (zał. nr 20). 

 

ad. 5. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu na zbycie 

tomografu komputerowego - druk 260 (zał. nr 21). 

 

W dyskusji wziął udział Józef Szafran Przewodniczący Komisji Ochrony Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

informując o pozytywnej opinii Komisji. 

 

Wicestarosta Paweł Kobielusz poinformował, że jest to zbycie sześcioletniego tomografu 

szesnastorzędowego firmy simens. Obecnie przy współfinansowaniu z Województwem będzie zakupiony 

nowy tomograf studwudziestorzędowy. Ww. uchwała została pozytywnie zaopiniowana przez Radę 

Społeczną ZOZ w Oświęcimiu. 
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Głosowano w sprawie: wyrażenia zgody dla Zespołu Opieki Zdrowotnej w Oświęcimiu na zbycie tomografu 

komputerowego - druk 260.  

Wyniki głosowania: ZA: 27, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (27) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , 

Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, 

Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Marcin Niedziela, Ewa 

Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Józef Szafran, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , 

Aneta Tlałka, Władysław Zaliński 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXVIII/259/2021 (zał. nr 22). 

 

ad. 6. 

Projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXVI/235/2020 Rady Powiatu w Oświęcimiu w sprawie 

uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Oświęcimskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok” - druk 259 (zał. nr 23). 

 

W dyskusji wziął udział Leszek Szuster Przewodniczący Komisji Prawa, Porządku Publicznego i Promocji 

Powiatu, informując o pozytywnej opinii Komisji. 

 

Głosowano w sprawie: zmiany uchwały Nr XXVI/235/2020 Rady Powiatu w Oświęcimiu w sprawie 

uchwalenia „Programu współpracy Powiatu Oświęcimskiego z organizacjami pozarządowymi oraz innymi 

podmiotami prowadzącymi działalność pożytku publicznego na 2021 rok” - druk 259.  

Wyniki głosowania: ZA: 26, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: ZA (26) 

Bogusław Bartula, Adam Bilski, Katarzyna Bliźniak, Dariusz Gawęda, Kazimierz Homa, Teresa Jankowska , 

Jarosław Jurzak, Wojciech Kajdas, Waldemar Klisiak, Paweł Kobielusz , Grażyna Kopeć, Tomasz Łukowicz, 

Joanna Mazur, Artur Mendyk , Adam Merta, Jerzy Mieszczak, Sławomir Momot, Marcin Niedziela, Ewa 

Pawlusiak, Ewa Płonka, Jacek Pyrek, Andrzej Skrzypiński, Leszek Szuster, Piotr Śreniawski , Aneta Tlałka, 

Władysław Zaliński 

BRAK GŁOSU (1) 

Józef Szafran 

 

Uchwała została podjęta i nadano Nr XXVIII/260/2021 (zał. nr 24). 

 

XI Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

 

Członek Zarządu Jerzy Mieszczak udzielił odpowiedzi na zapytanie Radnego Sławomira Momota  

dot. ul. Centralnej w Łowiczkach informując, że decyzja dot. pozwolenia wodno–prawnego nadal znajduje 

się w Wodach Polskich. Dodał, że  ww. opinie z Wód Polskich powinny zostać wydane do miesiąca.  

Po otrzymaniu tych dokumentów firma projektująca złoży całość dokumentacji do małopolskiego ZRIDU. 

 

Członek Zarządu Jerzy Mieszczak poinformował, że Zarząd Powiatu opiniował przebieg trasy.  

Powyższy przebieg trasy był uzgadniany z gminami Powiatu Oświęcimskiego przez które ww. trasa będzie 

przebiegać (gm. Oświęcim, gm. Brzeszcze). Na obecną chwile decyzja środowiskowa na pewno zostanie 

opóźniona na wskutek zakwestionowania jej przez mieszkańców gm. Brzeszcze. Na realizacje tej inwestycji 
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zaplanowano 33 miesiące oraz 2 miesiące na oddanie inwestycji do eksploatacji. Planowany termin 

zakończenia inwestycji to 2023 r. a planowany termin oddani inwestycji do użytkowania to początek  

2024 r. 

Wicestarosta Paweł Kobielusz w odpowiedzi na pytanie radnego Józefa Szafrana poinformował,  

że powietrze przez cały czas jest monitorowane przez stałą stację umieszczoną przy ul. Bema w Oświęcimiu. 

Z wynikami można się zapoznać na stronie PCZK w zakładce sytuacja meteo – jakość powietrza.  

Ww. zakładki odsyłają nas do strony systemu monitoringu Małopolski na której znajduje się dane  

z konkretnego dnia oraz konkretnej godziny pochodzące ze stacji umieszczonej na naszym terenie.  

 

XII Wnioski i oświadczenia radnych. 

 

Brak. 

 

XIII Sprawy bieżące. 

 

Przewodniczący Rady Kazimierz Homa poinformował, że najbliższa sesja odbędzie się w  stałym termin  

tj. 17 lutego br. o godz. 14:00 w trybie zdalnym. 

 

XIV Zamknięcie sesji. 
 

Przewodniczący Rady zamknął obrady XXVIII sesji Rady Powiatu. Obrady sesji trwały od godz. 1400   do godz. 

1532. 

Na podstawie § 35 ust. 2 pkt 5) Statutu Powiatu Oświęcimskiego przebieg obrad, a w szczególności 
wystąpienia radnych utrwalane są na nośniku elektronicznym, co stanowi integralną część protokołu. 

 
Transmisja z obrad XXVIII sesji Rady Powiatu w Oświęcimiu – eSesja.tv. 
 

 

Przewodniczący Rady Powiatu w Oświęcimiu 

Kazimierz Homa 

 

 

 

 

  

 
Dokument przygotowały: Ewelina Stefańczyk, Anna Sporysz 

https://esesja.tv/transmisja/13234/xxix-sesja-rady-powiatu-w-oswiecimiu-w-dniu-08-lutego-2021r.htm

